
 

 

 

 

Sveio kommune 

 

 

Møteprotokoll – Formannskapet  
 

 

Utval: Formannskapet 

Møtestad: Kommunestyre- og formannskapssalen 

Dato: 23.10.2023 

Tid: kl 19:30 

 

 

Følgande medlemmer møtte: Parti 
Linn Therese Erve AP 
Ruth Grethe Østebøvik Eriksen FRP 
André Mundal Haukås H 
Jarle Jacobsen KRF 
Monica Vandaskog Valen SP 
Asle Georg Halleraker TVF 
Olav Østebø Olsen SV     (utvida formannskap) 
 

Forfall: Parti Vara: Parti 
Rune Teikari FRP  John Kristian Økland H 
 

Før formelt møtet blei sett blei det halde følgande presentasjonar: 

 

▪ E39 Bokn–Bømlafjorden – Statens vegvesen v/Henry Damman 

▪ Sunnhordland museum og søknad om tilskot til Nye Sunnhordlandstunet – Sunnhordland 

museum v/direktør Linda Øen 

 

Deretter fekk utvida formannskap innspel til budsjettet for 2024 frå følgande partar: 

 

▪ Sveio kyrkjeleg fellesråd v/kyrkjeverje Rita Holmedal 

▪ Norsk sjukepleiarforbund v/hovudtillitsvald Vibeke Enerstvedt 

▪ Delta v/hovudtillitsvald Dagfinn Fagerland Bjørge 

▪ Utdanningsforbundet v/hovudtillitsvald Leif Sverre Haga 

▪ Eldrerådet v/nestleiar Helge Matre 

 

Endring av sakslista:   

Sak KOM-128/23 blei ikkje behandla, pga. utsettingsforslag                                                     

i HTN.     

  

Endring i tal på medlemmer til stades:   

Medlemmer av utvida formannskap forlét møtet før formelt                                                    

formannskapsmøte blei sett.      
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Til å skriva under møteboka blei valde: Parti 

Linn Therese Erve                                      AP              

Jarle Jacobsen    KRF   

                                                    

Til stades frå administrasjonen: Tittel 

Jostein Førre                                     Rådmann              

Bjarte Stølås Storli   Politisk sekretær   

                                                    

Underskrifter: Sign.: 

André Mundal Haukås 
                                      Digital signatur  
Linn Therese Erve   
  Digital signatur  
Jarle Jacobsen  Digital signatur  
Bjarte Stølås Storli 
                                      Digital signatur  

     

  

  

Saksliste 
Saksnr. Sakstittel 

117/23 Godkjenning av innkalling  

118/23 Referat og meldingar  

119/23 Orienteringar  

120/23 Fartein Valen – Løypemelding om arbeidet i framtida  

121/23 Godkjenning av selskapsavtale for Region Sunnhordland IKS og 

samarbeidsavtale for Sunnhordlandsrådet IPR 

 

122/23 Heilskapleg ROS-analyse for Sveio kommune 2023  

123/23 Kommunedelplan Sveio sentrum – Vedtak  

124/23 Møteplan 2024  

125/23 Nyskapande aktivitetanlegg – Vegen vidare  

126/23 Planprogram – Bustadsosial handlingsplan  

127/23 Prinsippsak – Utvikling av næringsareal  

128/23 Reguleringsplanarbeid for fv. 541 Tjernagelvegen  

129/23 Rullert kommunedelplan for kulturmiljø til høyring  

130/23 Ryvarden kulturfyr KF – Tertialrapport  

131/23 Finansrapportering 2. tertial 2023   

132/23 Tertialrapport pr. 31.08.23  

133/23 Nytt tiltak Unntatt offentlegheit 

134/23 Framtidig organisering av brannvesen – Potensielt samarbeid 

med Haugesund brannvesen 

 

135/23 Godkjenning av revidert selskapsavtale for Haugaland Vekst IKS 

og samarbeidsavtale for Haugalandsrådet IPR 
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117/23 Godkjenning av innkalling 
 

 

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Ordførar orienterte om at sak FOR-128/23 ikkje vil bli behandla, då ein følger hovudutval 

teknisk/næring sitt utsettingsvedtak.  

 

FOR - 117/23 Vedtak: 

 

Innkalling dagsett 13. oktober 2023, samt tilleggsinnkalling dagsett 20. oktober 2023, blir godkjent.  

 

 

 

118/23 Referat og meldingar 
 

 

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

På spørsmål frå Linn Therese Erve (Ap) viste rådmannen til søknaden frå Sunnhordland museum 

(referatsak nr. 7) vil bli behandla i budsjettsaka.  

 

FOR - 118/23 Vedtak: 

 

Referat og meldingar blir tatt til orientering. 

 

 

 

119/23 Orienteringar 
 

 

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Rådmannen viste til at orientering om tilskot til lag og organisasjonar blir utsett til neste møte.  
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Formannskapet samtykka til å avlysa kommande møte i klimautvalet, då det ikkje ligg føre nokon 

saker til behandling.  

Formannskapet er forhandlingsutval for rådmannen etter hovudtariffavtalen. På førespurnad frå 

ordførar samtykka formannskapet at dette blir delegert til ordførar, varaordførar og Linn Therese 

Erve (Ap).  

 

FOR - 119/23 Vedtak: 

 

Informasjon gitt blir tatt til orientering. 

 

 

 

120/23 Fartein Valen – Løypemelding om arbeidet i framtida 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret tar løypemeldinga til orientering. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Fleire tok ordet i saka.  

Røysting: Samrøystes som hovudutval oppvekst/kultur si tilråding.  

 

FOR - 120/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

Kommunestyret tar løypemeldinga til orientering. 

  

 

16.10.2023 Hovudutval oppvekst/kultur 
 

Behandling 

 

På spørsmål frå John Kr. Økland (H) orienterte kommunalsjef nærmare om organiseringa av Fartein 

Valen-arbeidet.  

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg. 
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HOK - 037/23 Vedtak: 

Hovudutval oppvekst/kultur si tilråding til formannskapet: 

Kommunestyret tar løypemeldinga til orientering.  

 

 

121/23 Godkjenning av selskapsavtale for Region Sunnhordland IKS og 

samarbeidsavtale for Sunnhordlandsrådet IPR 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Kommunestyret i Sveio kommune vedtek at det blir oppretta to rettssubjekt: 

2. Region Sunnhordland IKS (tidlegare Samarbeidsrådet for Sunnhordland IKS / 

Sunnhordlandsrådet IKS). 

3. Sunnhordlandsrådet IPR. 

4. Sveio kommunestyre vedtek «Selskapsavtale for Region Sunnhordland IKS» og 

«Samarbeidsavtale for Sunnhordlandsrådet IPR» slik det går fram av saksframlegget og 

vedlegga til saka. 

5. Sveio kommunestyre godkjenner den økonomiske fordelinga mellom Region Sunnhordland 

IKS og Sunnhordlandsrådet IPR, slik det går fram av saksframlegget. Det vil seia at 25 % av 

totalsummen som kommunane årleg betaler inn til Region Sunnhordland IKS og 

Sunnhordlandsrådet IPR, er øyremerkt Sunnhordlandsrådet IPR. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg.  

 

FOR - 121/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret:  

1. Kommunestyret i Sveio kommune vedtek at det blir oppretta to rettssubjekt: 

2. Region Sunnhordland IKS (tidlegare Samarbeidsrådet for Sunnhordland IKS / 

Sunnhordlandsrådet IKS). 

3. Sunnhordlandsrådet IPR. 

4. Sveio kommunestyre vedtek «Selskapsavtale for Region Sunnhordland IKS» og 

«Samarbeidsavtale for Sunnhordlandsrådet IPR» slik det går fram av saksframlegget og 

vedlegga til saka. 

5. Sveio kommunestyre godkjenner den økonomiske fordelinga mellom Region Sunnhordland 

IKS og Sunnhordlandsrådet IPR, slik det går fram av saksframlegget. Det vil seia at 25 % av 
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totalsummen som kommunane årleg betaler inn til Region Sunnhordland IKS og 

Sunnhordlandsrådet IPR, er øyremerkt Sunnhordlandsrådet IPR. 

  

 

 

 

122/23 Heilskapleg ROS-analyse for Sveio kommune 2023 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

I medhald av krav om heilskapleg ROS-analyse i §14 i Sivilbeskyttelsesloven blir Heilskapleg ROS-

analyse for Sveio kommune vedteken som framlagt av rådmannen. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Oppdatering av plandokument, foreslått av André Mundal Haukås, Høgre 

Ein ynskjer at plandokumentet vert oppdatert i tråd med merknadar frå Haukås fremja i HTN.  

 

Framlegg frå ordførar til tilleggspunkt:  

Plandokumentet blir oppdatert i tråd med merknadar frå Leif T. Haukås fremma i hovudutval 

teknisk/næring. 

Røysting:  

 Hovudutval teknisk/næring si tilråding blei røysta over saman med framlegget frå ordførar. 

Resultatet blei samrøystes for.  

 

FOR - 122/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

1. I medhald av krav om heilskapleg ROS-analyse i §14 i Sivilbeskyttelsesloven blir Heilskapleg 

ROS-analyse for Sveio kommune vedteken som framlagt av rådmannen. 

2. Plandokumentet blir oppdatert i tråd med merknadar frå Leif T. Haukås fremma i hovudutval 

teknisk/næring. 

  

 

16.10.2023 Hovudutval teknisk/næring 
 

Behandling 
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Leif Tore Haukås påpeika at Bråtveit natur- og kulturbarnehage er nedlagt. Vidare er ikkje 

kommunane Etne og Suldal lenger ein del av Haugaland brann og redning IKS, og Vindafjord og Ølen 

er éin kommune; Vindafjord. 

Samrøystes som framlagt av rådmannen. 

 

 

 

HTN - 056/23 Vedtak: 

Tilråding til formannskapet: 

I medhald av krav om heilskapleg ROS-analyse i §14 i Sivilbeskyttelsesloven blir Heilskapleg ROS-

analyse for Sveio kommune vedteken som framlagt av rådmannen. 

  

 

 

 

 

 

123/23 Kommunedelplan Sveio sentrum – Vedtak 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

I medhald av §11-15 i plan og bygningslova blir kommunedelplan for Sveio sentrum vedteke som 

framlagt av rådmannen. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Røysting: Samrøystes som hovudutval teknisk/næring si tilråding.  

 

FOR - 123/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

I medhald av §11-15 i plan og bygningslova blir kommunedelplan for Sveio sentrum vedteke som 

framlagt av rådmannen. 

  

 

16.10.2023 Hovudutval teknisk/næring 
 

Behandling 
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Samrøystes som framlagt av rådmannen. 

 

 

 

HTN - 064/23 Vedtak: 

 

Tilråding til formannskapet: 

I medhald av §11-15 i plan og bygningslova blir kommunedelplan for Sveio sentrum vedteke som 

framlagt av rådmannen. 

  

 

 

 

 

 

124/23 Møteplan 2024 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteplan for 2024, slik planen ligg føre, blir gjort gjeldande frå 1. januar 2024. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Framlegg frå ordførar til tilleggspunkt: 

Felles informasjonsmøte for formannskapa på Haugalandet 16. februar i regi av Sunnhordlandsrådet 

blir lagd inn i møteplanen.  

Røysting: Hovudutvala si tilråding blei røysta over saman med ordførar sitt framlegg. Resultatet blei 

samrøystes for.  

 

FOR - 124/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

1. Møteplan for 2024 blir gjort gjeldande frå 1. januar 2024, slik han ligg føre med endring som 

følger av pkt. 2. 

2. Felles informasjonsmøte for formannskapa på Haugalandet 16. februar i regi av 

Sunnhordlandsrådet blir lagd inn i møteplanen.  
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16.10.2023 Hovudutval teknisk/næring 
 

Behandling 

 

Samrøystes som framlagt av rådmannen. 

 

 

 

HTN - 060/23 Vedtak: 

 

Tilråding til formannskapet: 

Møteplan for 2024, slik planen ligg føre, blir gjort gjeldande frå 1. januar 2024.  

  

 

 

 

16.10.2023 Hovudutval oppvekst/kultur 
 

Behandling 

 

Ingen tok ordet i saka. 

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg.  

 

 

 

HOK - 039/23 Vedtak: 

Hovudutval oppvekst/kultur si tilråding til kommunestyret: 

Møteplan for 2024, slik planen ligg føre, blir gjort gjeldande frå 1. januar 2024.  

  

 

 

 

16.10.2023 Hovudutval helse/omsorg 
 

Behandling 

 

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg.  

 

HHO - 030/23 Vedtak: 

Hovudutval helse/omsorg si tilråding til formannskapet: 
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Møteplan for 2024, slik planen ligg føre, blir gjort gjeldande frå 1. januar 2024.  

  

 

 

 

 

 

 

 

125/23 Nyskapande aktivitetanlegg – Vegen vidare 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Rådmannen får i oppdrag å utgreia vidare etablering av «Nyskapande aktivitetsanlegg». 

2. Tilrådingane frå Link Arkitektur AS Bergen, både i «Rapport Mulighetsstudie» og i 

«Anbefaling om entrepriseform – Aktivitetsanlegg i Sveio» skal vere førande i arbeidet.   

3. Endeleg tilråding om utbygging skal leggast fram til politisk behandling før sommaren 2024, 

saman med kostnadsoverslag og finansieringsplan. 

4. Kostnaden med vidare planleggingsarbeid skal dekkast av kr 1 million øyremerka formålet i 

revidert budsjett for 2023, vedtatt juni 2023. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Fleire tok ordet i saka.  

Linn Therese Erve (Ap) fremma forslag om at sak om badeanlegg skal komma tilbake til 

kommunestyret til andre møteserie 2024. Rådmannen viste til at ein kan gi ei orientering i 

førstkommande kommunestyre, og etter innspel frå Erve røysta formannskapet derfor ikkje over 

framlegget.  

Røysting: Samrøystes som hovudutval teknisk/næring si tilråding.  

 

FOR - 125/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

Rådmannen får i oppdrag å utgreia vidare etablering av «Nyskapande aktivitetsanlegg» basert på 

følgende plan for framdrift: 

1. Forslaga frå Link Arkitektur scenario 2 «Maksimal måloppnåelse» blir modna vidare fram mot 

endeleg tilråding sommaren 2024 saman med kostnadsoverslag og finansieringsplan. 

2. Som ein del av utviklinga av nyskapande aktivitetsanlegg skal det etablerast ein fotballhall 

som kvalifiserer til spelemidlar tilsvarande maksimalt ein 9-er-bane. Hallen skal ha 
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fleirbrukspotensiale og kan, dersom det vurderast hensiktsmessig, plasserast separat frå 

Vigdartun, men framleis som ein del av sentralidrettsanlegget. Dette initiativet skal 

fortrinnsvis realiserast av brukarane av hallen i samarbeid med kommunen, som vil bidra 

med økonomisk støtte. 

Kommunen vil i samband med denne saka samordna realisering av ny tilkomstveg til 

sentralidrettsanlegget og Sveio skule. Endeleg tilråding med plan for utvikling, driftsmodell, 

kostnadsoverslag, finansieringsplan og kommunal støtte planleggast til desember 2024. 

3. Badeanlegg blir modna vidare innanfor vedtatt økonomisk ramme for driftstilskot avgrensa 

til 1 % av Sveio kommune sitt totale driftsbudsjett. Målet er å framskaffa eit realiserbart 

anlegg med attraktivitet som står i samsvar med innsatsfaktorane. 

Kostnaden med vidare planleggingsarbeid skal dekkast av 1 million kroner øyremerka formålet i 

revidert budsjett for 2023, vedtatt juni 2023. 

 

16.10.2023 Hovudutval oppvekst/kultur 
 

Behandling 

 

Fleire tok ordet i saka.  

Framlegg til vedtak frå John Kr. Økland (H) på vegner av Høgre, FrP, KrF og Sp: 

Rådmannen får i oppdrag å utgreia vidare etablering av «Nyskapande aktivitetsanlegg» basert på 

følgende plan for framdrift: 

     

1. Forslaga frå Link Arkitektur scenario 2 «Maksimal måloppnåelse» blir modna vidare fram mot 

endeleg tilråding sommaren 2024 saman med kostnadsoverslag og finansieringsplan.     

2. Som ein del av utviklinga av nyskapande aktivitetsanlegg skal det etablerast ein fotballhall 

som kvalifiserer til spelemidlar tilsvarande maksimalt ein 9-er-bane. Hallen skal ha 

fleirbrukspotensiale og kan, dersom det vurderast hensiktsmessig, plasserast separat frå 

Vigdartun, men framleis som ein del av sentralidrettsanlegget. Dette initiativet skal 

fortrinnsvis realiserast av brukarane av hallen i samarbeid med kommunen, som vil bidra 

med økonomisk støtte. 

Kommunen vil i samband med denne saka samordna realisering av ny tilkomstveg til 

sentralidrettsanlegget og Sveio skule. Endeleg tilråding med plan for utvikling, driftsmodell, 

kostnadsoverslag, finansieringsplan og kommunal støtte planleggast til desember 2024.     

3. Badeanlegg blir modna vidare innanfor vedtatt økonomisk ramme for driftstilskot avgrensa 

til 1 % av Sveio kommune sitt totale driftsbudsjett. Målet er å framskaffa eit realiserbart 

anlegg med attraktivitet som står i samsvar med innsatsfaktorane. 

   

Kostnaden med vidare planleggingsarbeid skal dekkast av 1 million kroner øyremerka formålet i 

revidert budsjett for 2023, vedtatt juni 2023. 

Røysting: Rådmannen sitt framlegg blei sett opp mot framlegget frå Økland (H). Resultatet blei 

samrøystes i favør av sistnemnde. 
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HOK - 040/23 Vedtak: 

Hovudutval oppvekst/kultur si tilråding til formannskapet:  

Rådmannen får i oppdrag å utgreia vidare etablering av «Nyskapande aktivitetsanlegg» basert på 

følgende plan for framdrift: 

     

1. Forslaga frå Link Arkitektur scenario 2 «Maksimal måloppnåelse» blir modna vidare fram mot 

endeleg tilråding sommaren 2024 saman med kostnadsoverslag og finansieringsplan.     

2. Som ein del av utviklinga av nyskapande aktivitetsanlegg skal det etablerast ein fotballhall 

som kvalifiserer til spelemidlar tilsvarande maksimalt ein 9-er-bane. Hallen skal ha 

fleirbrukspotensiale og kan, dersom det vurderast hensiktsmessig, plasserast separat frå 

Vigdartun, men framleis som ein del av sentralidrettsanlegget. Dette initiativet skal 

fortrinnsvis realiserast av brukarane av hallen i samarbeid med kommunen, som vil bidra 

med økonomisk støtte. 

Kommunen vil i samband med denne saka samordna realisering av ny tilkomstveg til 

sentralidrettsanlegget og Sveio skule. Endeleg tilråding med plan for utvikling, driftsmodell, 

kostnadsoverslag, finansieringsplan og kommunal støtte planleggast til desember 2024.     

3. Badeanlegg blir modna vidare innanfor vedtatt økonomisk ramme for driftstilskot avgrensa 

til 1 % av Sveio kommune sitt totale driftsbudsjett. Målet er å framskaffa eit realiserbart 

anlegg med attraktivitet som står i samsvar med innsatsfaktorane. 

   

Kostnaden med vidare planleggingsarbeid skal dekkast av 1 million kroner øyremerka formålet i 

revidert budsjett for 2023, vedtatt juni 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

126/23 Planprogram – Bustadsosial handlingsplan 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Planprogram for bustadsosial handlingsplan vert vedteke. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 
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Røysting: Samrøystes som hovudutval helse/omsorg si tilråding. 

 

FOR - 126/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

Planprogram for bustadsosial handlingsplan vert vedteke. 

  

 

16.10.2023 Hovudutval helse/omsorg 
 

Behandling 

 

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg.  

 

 

 

HHO - 031/23 Vedtak: 

Hovudutval helse/omsorg si tilråding til formannskapet: 

Planprogram for bustadsosial handlingsplan vert vedteke. 

  

 

 

 

 

 

127/23 Prinsippsak – Utvikling av næringsareal 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

• Sveio kommune ønsker å være aktiv og styrke sin rolle i utvikling av næringsareal. 

• Det utarbeidast ein strategi for kjøp og sal av næringsareal, som og gir føringar for privat og 

offentleg samarbeid i utviklinga av næringsareal.  

 

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Røysting: Samrøystes som hovdutval teknisk/næring si tilråding.  
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FOR - 127/23 Vedtak: 

1. Sveio kommune ønsker å være aktiv og styrke sin rolle i utvikling av næringsareal. 

2. Det utarbeidast ein strategi for kjøp og sal av næringsareal, som og gir føringar for privat og 

offentleg samarbeid i utviklinga av næringsareal. 

  

  

 

16.10.2023 Hovudutval teknisk/næring 
 

Behandling 

 

Samrøystes som framlagt av rådmannen. 

 

 

 

HTN - 061/23 Vedtak: 

Tilråding til formannskapet: 

     

• Sveio kommune ønsker å være aktiv og styrke sin rolle i utvikling av næringsareal.      

• Det utarbeidast ein strategi for kjøp og sal av næringsareal, som og gir føringar for privat og 

offentleg samarbeid i utviklinga av næringsareal. 

 

 

 

 

129/23 Rullert kommunedelplan for kulturmiljø til høyring 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Utkastet til ny kommunedelplan for kulturmiljø blir lagt til høyring slik han ligg føre. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Røysting: Tilrådingane frå høvesvis hovudutval oppvekst/kultur og hovudutval teknisk/næring blei 

sett opp mot kvarandre. Resultatet blei samrøystes i favør av sistnemnde.  

 

FOR - 129/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 
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1. Før utkastet til ny kommunedelplan for kulturmiljø blir sendt på høyring, må planen endrast i 

tråd med formannskapet sitt vedtak i møte 26. juni 2023, sak FOR - 096/23 pkt. 2 a. 

Jamfør vedtekne retningsliner for kommuneplan 2023 – 2035, der det står at 

«omsynssonene kan reduserast til minimum». 

2. Omsynssone for kulturmiljø som dekker uregulert næringsareal i Mølstrevåg tas ut av planen. 

 

16.10.2023 Hovudutval teknisk/næring 
 

Behandling 

 

Før møtet blei det halde ei felles orientering saman med hovudutval oppvekst/kultur (HOK) om 

kommunedelplanen for kulturmiljø. Orienteringa var ved Ellen Urheim Tveit og blei halden i 

kommunestyresalen kl. 1700-1730. 

Før handsaminga av saka stilte representantane Mikal Møller Hovda, Leif Tore Haukås og Anne Lise 

Økland spørsmål ved eigen habilitet. Grethe Lier Alne blei utpeika til setjeleiar i handsaminga av 

habilitetsspørsmåla, og dei tre representantane forlét møtet då habiliteten deira blei drøfta. Eit 

samla HTN kom fram til at ingen av dei tre representantane var inhabile, og dei kunne igjen ta plass i 

møtet. 

Framlegg til nytt vedtak frå Grethe Lier Alne: 

Før utkastet til ny kommunedelplan for kulturmiljø blir sendt på høyring, må planen endrast i tråd 

med formannskapet sitt vedtak i møte 26. juni 2023, sak FOR - 096/23 pkt. 2 a. 

Jamfør vedtekne retningsliner for kommuneplan 2023 – 2035, der det står at «omsynssonene kan 

reduserast til minimum». 

Framlegg til tilleggspunkt (pkt. nr. 2) frå Leif Tore Haukås: 

Omsynssone for kulturmiljø som dekker uregulert næringsareal i Mølstrevåg tas ut av planen. 

Møtet blei heva kl. 1845-1847 medan framlegga til vedtak blei ferdigformulerte. 

Som framlagt av Grethe Lier Alne med tilleggspunkt (pkt. nr. 2) frå Leif Tore Haukås mot to røyster. 

Mindretal: Olav Østebø Olsen (SV) og Anne Lise Økland (AP). 

 

HTN - 063/23 Vedtak: 

Tilråding til formannskapet: 

     

1. Før utkastet til ny kommunedelplan for kulturmiljø blir sendt på høyring, må planen endrast i 

tråd med formannskapet sitt vedtak i møte 26. juni 2023, sak FOR - 096/23 pkt. 2 a. 

Jamfør vedtekne retningsliner for kommuneplan 2023 – 2035, der det står at 

«omsynssonene kan reduserast til minimum».     

2. Omsynssone for kulturmiljø som dekker uregulert næringsareal i Mølstrevåg tas ut av planen. 
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16.10.2023 Hovudutval oppvekst/kultur 
 

Behandling 

Felles forslag fra H, FrP, Sp og KrF, foreslått av John Kristian Økland, Høgre 

Før utkastet til ny kommunedelplan for kulturmiljø blir sendt på høyring, må planen endrast i tråd 

med formannskapet sitt vedtak i møte 26. juni 2023, sak FOR - 096/23 pkt. 2a. 

Jamfør vedtekne retningsliner for kommuneplan 2023 – 2035, der det står at «omsynssonene kan 

reduserast til minimum».  

 

Fleire tok ordet i saka.  

Framlegg til vedtak frå John Kr. Økland (H) på vegner av Høgre, FrP, KrF og Sp:  

Før utkastet til ny kommunedelplan for kulturmiljø blir sendt på høyring, må planen endrast i tråd 

med formannskapet sitt vedtak i møte 26. juni 2023, sak FOR-096/23, pkt. 2 a. Jf. vedtatte 

retningslinjer for kommuneplan 2023–2035, kor det står at «omsynssonene kan reduserast til 

minimum». 

Røysting: Rådmannen sitt framlegg blei sett opp mot framlegget frå Økland (H). Resultatet blei 

samrøystes i favør av sistnemnde.  

 

 

 

HOK - 042/23 Vedtak: 

Hovudutval oppvekst/kultur si tilråding til formannskapet:  

Før utkastet til ny kommunedelplan for kulturmiljø blir sendt på høyring, må planen endrast i tråd 

med formannskapet sitt vedtak i møte 26. juni 2023, sak FOR-096/23, pkt. 2 a. Jf. vedtatte 

retningslinjer for kommuneplan 2023–2035, kor det står at «omsynssonene kan reduserast til 

minimum». 

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

130/23 Ryvarden kulturfyr KF – Tertialrapport 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret tar tertialrapport pr. 31. august 2023 for Ryvarden kulturfyr KF til orientering. 
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23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg. 

 

FOR - 130/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

Kommunestyret tar tertialrapport pr. 31. august 2023 for Ryvarden kulturfyr KF til orientering. 

  

 

 

 

131/23 Finansrapportering 2. tertial 2023  
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret tar vedlagte finansrapport 2. tertial 2023 – Sveio kommune til etteretning. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg. 

 

FOR - 131/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

Kommunestyret tar vedlagte finansrapport 2. tertial 2023 – Sveio kommune til etterretning. 

  

 

 

 

132/23 Tertialrapport pr. 31.08.23 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Tertialrapport for perioden 01.01.2023 – 31.08.2023 vert tatt til etterretning 
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23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

På spørsmål frå John Kr. Økland (H) viste rådmannen til ein ikkja har klare indikasjonar på auka 

inntekter, og  at ein går mot negativt resultat.  

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg.  

 

FOR - 132/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

Tertialrapport for perioden 01.01.2023–31.08.2023 vert tatt til etterretning 

  

  

 

 

 

134/23 Framtidig organisering av brannvesen – Potensielt samarbeid med 

Haugesund brannvesen 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Sveio kommune melder seg ut av Haugaland brann og redning IKS. Kommunestyret gir 

rådmannen mynde til å senda formell utmelding til Haugaland brann og redning IKS så snart 

forholda ligg til rette for det. 

2. Kommunestyret gir rådmannen mynde til å inngå avtale med Haugesund kommune om 

samarbeid med Haugesund brannvesen innanfor rammene av saka. Ny organisering skal vera 

på plass så raskt som det er føremålstenleg. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Fleire tok ordet i saka.  

På spørsmål frå Monica V. Valen (Sp) viste rådmannen til at avtalen med Haugesund er utforma slik 

at Sveio kommune sjølv vil finansiera eigne bilar, brannstasjonar i kommunen, eige tyngre utstyr og 

lønnskostnadar til lokale mannskap, mens lønnskostnadar til administrative stillingar blir fordelt etter 

folketal.  
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På spørsmål frå Jarle Jacobsen om saka skulle ha blitt behandla i hovudutval teknisk/næring, viste 

rådmannen til at gangen tidlegare i saka har vore behandling i høvesvis formannskap og 

kommunestyre. 

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg. 

 

FOR - 134/23 Vedtak: 

 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

1. Sveio kommune melder seg ut av Haugaland brann og redning IKS. Kommunestyret gir 

rådmannen mynde til å senda formell utmelding til Haugaland brann og redning IKS så snart 

forholda ligg til rette for det. 

2. Kommunestyret gir rådmannen mynde til å inngå avtale med Haugesund kommune om 

samarbeid med Haugesund brannvesen innanfor rammene av saka. Ny organisering skal vera 

på plass så raskt som det er føremålstenleg. 

  

 

 

 

135/23 Godkjenning av revidert selskapsavtale for Haugaland Vekst IKS og 

samarbeidsavtale for Haugalandsrådet IPR 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Kommunestyret i Sveio kommune vedtek «Samarbeidsavtale for Haugalandrådet IPR» og dei 

naudsynte endringane i selskapsavtalen for Haugaland Vekst IKS, dagsett 11. august 2023, 

slik dei ligg ved saka. 

2. Sveio kommunestyre bed rådmannen koma attende til kommunestyret med framlegg til 

eigarstrategi for Haugaland Vekst IKS. 

  

 

23.10.2023 Formannskapet 
 

Behandling 

 

Røysting: Samrøystes som rådmannen sitt framlegg. 

 

FOR - 135/23 Vedtak: 

Formannskapet si tilråding til kommunestyret: 

1. Kommunestyret i Sveio kommune vedtek «Samarbeidsavtale for Haugalandrådet IPR» og dei 

naudsynte endringane i selskapsavtalen for Haugaland Vekst IKS, dagsett 11. august 2023, 

slik dei ligg ved saka. 
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2. Sveio kommunestyre bed rådmannen koma attende til kommunestyret med framlegg til 

eigarstrategi for Haugaland Vekst IKS. 

  

 


